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Kassör Gabriel Kayar 
Ledamot Marie Chressman 

Suppleant Robert Wernhede
  
Suppleant Ove Pehrsson

 

Övriga förtroendeposter 
Till revisor valdes Sofia Renell (Hagvägen 14). 
 

Styrelsemöten 
Under 2022 har styrelsen haft 4 stycken fysiska styrelsemöten (17 maj, 13 juni, 22 augusti och 2 november). 
Diskussioner har även skett via en gemensam chatgrupp eller mailkontakt. Ytterligare tre styrelsemöten 
genomfördes 9 februari, 23 mars och 8 april för att sammanställa budget och övriga dokument inför årsstämman 
2022 men också löpande styrelsearbete genomfördes. Utöver detta har löpande bokföring skett samt övriga löpande 
arbetsuppgifter såsom kontakt med entreprenörer (snöröjning och gräsklippning) som sker i styrelsen. 
 

Viktiga händelser 
Elkostnaden har under 2022 har gått upp med mer än det dubbla mot föregående år och detta med anledning av de 
höjda elpriserna. 
 
Under 2022 hade vi städdagen/fixardagen under hösten i stället. Lördagen 10 september samlades en hel del 
boende i parken och hjälptes åt att göra det fint inför hösten/vintern. Dagen avslutades med korvgrillning och fika 
för både vuxna och barn. 
 
Den stora händelsen under 2022 var asfaltering bitvis av våra gator.  
 
Under 2022 anlades ett farthinder i korsningen Hagvägen/Fodervägen, detta för att få ner hastigheterna när man kör 
in i Loddby. Tyvärr var man tvungen att lägga hindret i korsningen då det inte fanns utrymmet före korsningen (om 
man kör in i Loddby) då Norrköpings kommun som äger marken inte godkände ett farthinder på deras väg.  

 
Verksamheten i siffror 
Föreningen hade 38 stycken betalande medlemmar och med totalt 78,5 andelar.  
Föreningen omsatte 158 000 kronor i andelsavgifter och 27 952,37 kr i vägbidrag och kommunalt bidrag, totalt 
185 952,37 kr. 
 

Vad händer 2023 
Under 2023 kommer vi färdigställa efter asfalteringen med bland annat stödkanter.   
 
Styrelsen kommer även att se över allén och träden som fortsätter bort på Loddbyvägen mot Hagvägen. En hel del 
träd i allén är döda och behöver tas ner, likaså behöver träd beskäras. 
 
Styrelsen kommer att arbeta med en underhålls- och förnyelseplan där vi löpande kommer kunna hålla koll på de 
utgifter och investeringar som behöver göras under ett antal år framöver. Denna plan ska revideras löpande. 
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